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Protokół nr 48/2022 

z posiedzenia wspólnego Komisji 

odbytego w dniu 21 kwietnia 2022 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecni radni: Roman Malicki 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz – Marek Rożek  

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich – Radosław Andrzejak przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez 

zmian. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022 

Skarbik Gminy poinformowała, że: 

Po stronie  planu dochodów wprowadza się następujące zmiany:  

• dział 852 - zwiększa się dochody ze środków Funduszu Pomocy w celu finansowania 

lub dofinansowania realizacji zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy: 

- na wypłatę jednorazowego świadczenia w wysokości 300 zł na osobę z 

przeznaczeniem na utrzymanie, w szczególności na pokrycie wydatków na żywność, 

odzież, obuwie, środki higieny osobistej oraz opłaty mieszkaniowe- 15.300,00 zł; 
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- na wypłatę świadczenia pieniężnego, 40 zł na osobę dziennie, dla podmiotów i osób 

fizycznych prowadzących gospodarstwa domowe, które zapewnią zakwaterowanie i 

wyżywienie obywateli Ukrainy- 18.360,00 zł.  

- na zakwaterowanie i  wyżywienie obywateli Ukrainy, przebywających na terenie 

Gminy na podstawie   porozumienia z Powiatem Gostyńskim- 12.110,00 zł. 

• dział 853 - dokonuje się sprostowania paragrafu dochodowego dla środków 

otrzymanych  w ramach Grantów PPGR; 

• dział 855 - zwiększa się dochody z tytułu zwrotu nienależnie pobranych świadczeń 

rodzinnych  z lat ubiegłych oraz niesłusznie opłaconych składek społecznych z lat 

ubiegłych; 

• dział 921 – zwiększa się dochody z otrzymanego odszkodowania od firmy 

ubezpieczeniowej za uszkodzenia świetlicy w Bolesławowie.  

Po dokonanych zmianach dochody  zwiększyły  się o kwotę 51.418,89  i wynoszą 

39.641.843,12 zł.  

 

Zmiany planu wydatków dotyczą: 

• dział 852 - zwiększa się wydatki: 

- na wypłatę jednorazowego świadczenia w wysokości 300 zł na osobę z 

przeznaczeniem na utrzymanie, w szczególności na pokrycie wydatków na żywność, 

odzież, obuwie, środki higieny osobistej oraz opłaty mieszkaniowe- 15.300,00 zł. 

- na wypłatę świadczenia pieniężnego 40 zł, na osobę dziennie dla podmiotów i osób 

fizycznych prowadzących gospodarstwa domowe, które zapewnią zakwaterowanie i 

wyżywienie obywateli Ukrainy- 18.360,00 zł.  

- na zakwaterowanie i  wyżywienie obywateli Ukrainy, przebywających na terenie 

Gminy na postawie   porozumienia z Powiatem Gostyńskim- 12.110,00 zł. 

• dział 855- wprowadza się środki na wydatki w związku ze zwrotem nienależnie 

pobranych dotacji wynikające ze zwrotu świadczeń z lat ubiegłych  wypłacanych z 

przez M-G OPS finansowanych dotacją; 

• dział 900 - dokonuje się przesunięć w planie wydatków w gospodarce odpadami 

komunalnymi, w celu zabezpieczenia środków na energię elektryczną w obiekcie 

PSZOK.  

 

 Po dokonanych zmianach wydatki zwiększyły się o kwotę 51.418,89 zł i wynoszą 

47.232.492,20 zł.  
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Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: (nieobecny radny Leszek Chałupniczak) 

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i 

Gminy Borek Wlkp.  

Skarbnik Gminy poinformowała, że na podstawie art. 53 ust 1 ustawy o rachunkowości  oraz 

statutu organizacyjnego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Borek Wlkp., roczne 

sprawozdanie finansowe jednostki podlega zatwierdzeniu przez organ zatwierdzający nie 

później niż 6 miesięcy od dnia bilansowego. 

Zgodnie z art. 45 ust.2 cytowanej ustawy o rachunkowości sprawozdanie finansowe składa się 

z: 

1) bilansu, 

2) rachunku zysków i strat, 

3) informacji dodatkowej, obejmującej wprowadzenie do sprawozdania finansowego. 

Uchwała spełnia wszystkie wymogi ustawowe. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji: (nieobecny radny Leszek Chałupniczak) 

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) zatwierdzenia rocznego sprawozdania Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w 

Borku Wlkp.; 

Skarbnik Gminy poinformowała, że na podstawie art. 53 ust 1 ustawy o rachunkowości oraz 

statutu organizacyjnego Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Borku Wlkp., roczne 

sprawozdanie finansowe jednostki podlega zatwierdzeniu przez organ zatwierdzający nie 

później niż 6 miesięcy od dnia bilansowego. 

Zgodnie z art. 45 ust.2 cytowanej ustawy o rachunkowości sprawozdanie finansowe składa się 

z: 

1) bilansu, 

2) rachunku zysków i strat, 

3) informacji dodatkowej, obejmującej wprowadzenie do sprawozdania finansowego. 

Uchwała spełnia wszystkie wymogi ustawowe. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji : obecny radny Leszek Chałupniczak 

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

4) przyjęcia zadania od Województwa Wielkopolskiego 

Burmistrz poinformował, że zgodnie z art.8 ust.2a i art. 18 ust. 2  pkt 11 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 559 z późn. zm.) Gmina może 

wykonywać zadania z zakresu  właściwości województwa na podstawie porozumień z 

jednostkami samorządu terytorialnego.   

 Gmina przygotowała ze środków własnych dokumentację pn. „Przebudowa kanalizacji 

ul. Zdzieska, Koźmińska wraz z remontem drogi i chodników po realizacji przebudowy 
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kanalizacji deszczowej i infrastruktury technicznej oznaczonej numerem geodezyjnym dz. nr 

290/1, 290/2, 335, 871 i 156/1 w miejscowości Borek Wielkopolski.” Przyjęcie zadania od 

Województwa Wielkopolskiego , jakim jest remont nawierzchni wraz z chodnikami na DW 

438 w Borku pozwoli na wyłonienie jednego wykonawcy robót dla ww. przedsięwzięcia. 

 Szczegółowy zakres zadania, sposób jego realizacji oraz wzajemne rozliczenie 

finansowe zostaną określone w porozumieniu pomiędzy Gminą Borek Wielkopolski, a 

Województwem Wielkopolskim. 

 Wobec powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) nadania nazw drogom publicznym położonym na trenie miasta Borek Wlkp. 

Zgodnie z art 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 

podejmowanie uchwał w sprawie nazw ulic, placów publicznych, mostów oraz wznoszenia 

pomników przyrody, należy do wyłącznej kompetencji właściwości rady gminy. 

Ustalenie nowych nazw ulic, będących przedmiotem niniejszej uchwały, wiąże się z potrzebą 

zapewnienia prawidłowej i czytelnej numeracji porządkowej, położonych w jej sąsiedztwie 

nieruchomości przeznaczonych pod zabudowę. 

Należy zwrócić szczególną uwagę, iż nadanie nazw ulicom służy bezpieczeństwu mieszkańców 

oraz precyzuje lokalizacje dla nieruchomości m.in. służb ratowniczych. 

 

Radny Tomasz Szczepaniak wyjaśnił, że uzupełnił dokumenty dotyczące Konrada 

Kulczyńskiego, jako powstańca wielkopolskiego, między innymi przedstawił Zaświadczenie 

Centralnego Archiwum Wojskowego  w Warszawie.  

Radny Tomasz Szczepaniak wnioskował, aby: 
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I-  drodze położonej na działkach oznaczonych numerami: 1116/4, 1116/17, 541/28 i 

540/11 w Borku Wlkp. nadano nazwę „Konrada Kulczyńskiego”; 

II- drodze oznaczonej numerami ewidencyjnymi działek:  540/14 i 541/36 położonymi 

w   obrębie Borek Wlkp., gmina Borek Wlkp., będącymi własnością Gminy Borek 

Wlkp., -nazwę „Ignacego Talarczyka” 

III- drodze oznaczonej numerami ewidencyjnymi działek:   541/14, 1116/4 położonymi 

w   obrębie Borek Wlkp., gmina Borek Wlkp., będącymi własnością Gminy Borek 

Wlkp., -„Aleksandra Thomasa” 

 

Następnie radny Damian Florczyk poinformował, że na poprzednim wspólnym posiedzeniu 

komisji nie mógł wziąć udziału, jednak przekazał Przewodniczącemu Rady szczegółowy 

życiorys Ignacego Talarczyka i wnioskuje, aby: 

- drodze położonej na działkach oznaczonych numerami: 1116/4, 1116/17, 541/28 i 540/11 w 

Borku Wlkp. nadano nazwę „Ignacego Talarczyka”. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji – Radosław Andrzejak zarządził 

głosowanie zgłoszonych propozycji. 

 

1) „za” nadaniem nazwy „Ignacego Talarczyka” drodze oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek:   1116/4, 1116/17, 541/28 i 540/11 - głosowało 5 radnych; 

 

1) za” nadaniem nazwy „Konrada Kulczyńskiego” drodze oznaczonej numerami 

ewidencyjnymi działek:   1116/4, 1116/17, 541/28 i 540/11 - głosowało  9 radnych; 

 

2) za” nadaniem nazwy „Ignacego Talarczyka” drodze oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek:  540/14 i 541/36 -  głosowało 13 radnych i 1 radny wstrzymał się od głosowania; 

 

3) za” nadaniem nazwy „Aleksandra Thomasa” drodze oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek:   541/14, 1116/4 -  głosowało 14 radnych. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji – Radosław Andrzejak poinformował, że zgodnie z 

głosowaniem w miejscowości Borek Wielkopolski proponuje się nadanie nazw ulicom:  
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1) „Konrada Kulczyńskiego” drodze oznaczonej numerami ewidencyjnymi działek:    

1116/4, 1116/17, 541/28 i 540/11; 

2)  „Ignacego Talarczyka” drodze oznaczonej numerami ewidencyjnymi działek:   

540/14 i 541/36; 

3) „Aleksandra Thomasa” drodze oznaczonej numerami ewidencyjnymi działek:   

 541/14, 1116/4 . 

Po czym Przewodniczący Komisji - Radosław Andrzejak zapytał czy są inne uwagi. 

Członkowie Komisji nie zgłosili  uwag. Następnie Przewodniczący Komisji - Radosław 

Andrzejak prosił o opinię Komisji Rady.  

 

Opinia Komisji: 

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

1 radny wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, 1 radny był przeciwny  

i 1 radny   wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

6) ustalenia zryczałtowanej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

 

Burmistrz poinformował, że od 23 września 2021 r. obowiązuje znowelizowana ustawa z dnia 

13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, w której zmieniono m. in. 

brzmienie art. 6j ust. 3b.  

 W związku z powyższą nowelizacją ustawy zachodzi konieczność dostosowania 

zapisów uchwały do nowego brzmienia art. 6j ust. 3b – w przypadku nieruchomości, na której 

znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno 

– wypoczynkowe rada gminy uchwala ryczałtową stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi nie wyższą niż 10% przeciętnego miesięcznego dochodu rozporządzalnego na 1 
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osobę ogółem za rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

 Jednocześnie uaktualnia się stawkę za wskazaną wyżej opłatę. Miesięczny dochód 

rozporządzalny na 1 osobę ogółem w 2021 r. wyniósł 2.061,93 zł (Obwieszczenie Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie przeciętnego 

miesięcznego dochodu rozporządzalnego na 1 osobę ogółem w 2021 r.). Zgodnie z zapisami 

art. 6j ust. 3b ww. ustawy, maksymalna ryczałtowa stawka opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe nie może wynieść więcej niż 206,19 zł. 

Na terenie gminy Borek Wlkp. ustalono opłatę w wysokości 206 zł. Za niedopełnienie 

obowiązku selektywnego zbierania odpadów komunalnych ustalono dwukrotną wysokość 

stawki podstawowej, tj. 412 zł (zgodnie z maksymalnymi kryteriami opłaty podwyższonej). 

 Wobec powyższego przedmiotową uchwałę należy uznać za celową i zasadną.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

7) określenia terminu, częstotliwości  i trybu uiszczania  opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

Burmistrz poinformował, że podjęcie uchwały ma na celu dostosowanie przepisów 

miejscowych do przepisów prawa krajowego wynikających z ustawy o utrzymaniu czystości  

i porządku w gminach. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

8) ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp. 

Burmistrz poinformował, że zgodnie z art. 52 ust. 1 pkt 1 ustawy o finansowaniu zadań 

oświatowych rada gminy określa wysokość opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w prowadzonym przez gminę publicznym przedszkolu 

i oddziale przedszkolnym w publicznej szkole podstawowej, w czasie przekraczającym wymiar 

zajęć, o którym mowa w art. 13 ust. 1 pkt 2 ustawy - Prawo oświatowe. W myśl ust. 3 tego 

artykułu - wysokość opłaty, o której mowa w ust. 1, nie może być wyższa niż 1 zł za godzinę 

zajęć.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag.  

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 
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Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie Burmistrz przedstawił pismo Starostwa Powiatowego w Gostyniu w sprawie 

udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego na zadanie pn. „Ulepszenie 

nawierzchni jezdni w ciągu drogi powiatowej  nr 4929P Siedmiorogów Pierwszy - 

Zimnowoda”. Następnie Burmistrz poinformował, że jest za udzieleniem takiej pomocy 

Powiatowi jednak dopiero po przeprowadzonym przetargu, na chwilę obecną nie, chyba, że 

zrezygnujemy z zakupu samochodu strażackiego. 

 

Radny Damian Florczyk - ścieżka rowerowa na ulicy Jeżewskiej została zakończona, a co z 

drogą za przejazdem kolejowym. Proponuję, aby oznaczyć, które drogi są gminne, a które 

powiatowe. Należy odciąć pępowinę i osoby które tam pracują niech się wykażą. 

 

Burmistrz - dlaczego my mamy zajmować się drogami powiatowymi. 

 

Radny Michał Dopierała my powinniśmy zajmować się drogami gminnymi. 

 

Radny Radosław Andrzejak – nie zgadzam się z przedmówcami, mam nadzieję, że uda się 

wygospodarować środki na dofinansowanie remontu dróg powiatowych na terenie gminy. 

 

Radny Romuald Gawroński -  jak nie zrobi Powiat, to i tak trzeba będzie te drogi remontować. 

 

Radny Andrzej Kubiak – trzeba dbać o wszystkie drogi na terenie gminy Borek Wlkp. Powiat 

powinien starać się o środki na remonty swoich dróg, bo to ich zadanie, ale musimy jakoś 

współpracować. 

 

Burmistrz – jeżeli dofinansujemy do Powiatu, to musimy z czegoś gminnego zrezygnować. 

Gminę stać na dofinansowanie tylko 5% do inwestycji. Proponuję aby radni przemyśleli, które 

inwestycje realizować z dofinansowania „Polskiego Ładu”, gdzie można uzyskać od 80 – 90% 

dofinansowania.  

 

Radny Romuald Gawroński – proponuję raz nie dofinansować do Powiatu, zobaczymy co 

zrobią. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak – przychylam się do wypowiedzi Burmistrza, mamy 

ogłoszone trzy przetargi, poczekajmy na ich rozstrzygnięcie. 
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Radny Damian Florczyk – zgadzam się z dofinansowaniem, jednak nie od razu,  niech 

Wicestarosta przedstawi szczegółowo sprawę na sesji Rady Miejskiej. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.5. Zakończenie.  

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – Radosław Andrzejak zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała  Przewodniczący Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i  Obszarów Wiejskich 

 

Wiesława Wójcik                                                               Radosław Andrzejak 

 


